
 
 
 

 

 

 
Protokoll fra styremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   2/2024 
Dato:   07.02.24 
Kl:   1730 
Sted:   Tasta skole 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  Lasse, Mari, Thea, Jan Olav, Kristin, John Øivind 
Frafall:    Niklas, Robert     
 

Sakliste 

 
24/13  Godkjenning av protokoll fra styremøte 10.01.24 
  
Vedtak: Godkjent 
 
24/14 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak: Onsdag 6.3.24, kl. 17.30: St. Olav vgs. Kristin er referent. 
 
24/15 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 
c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  
God økonomi. 665’ på bok. 
Regnskap er ført og i balanse.  
Refusjoner: Rittstøtte og reisestøtte etc. fra 2023 skal betales ut.  
 
24/16 Årsmøte 2024 - forberedelser 
Tid: 21.02.24 kl. 1830 
Sted: Logi Trans 
 
Dagsorden og fordeling av oppgaver.  

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Formell innkallelse ca 1 mnd før. Ble sendt ut av Lasse.  

Sende oppdatert saksliste seinest 1 uke før. Lasse ordner dette innen tidsfristen. 

2. Valg av ordstyrer, referent og to medlemmer til å underskrive protokollen 

 Ha et forslag klart 

  Ordstyrer: Robert 



 
 
 

 

 

Referent: Jan Olav 

Underskriv x 2: På stedet 

3. Behandle årsberetning og organisasjonskart 

 Endelig utkast behandles i styremøte. – Årsberetning godkjent av styret 

7.2.24. 

4. Behandle regnskap i revidert stand 

 Legges fram i styremøtet. Godkjent av styret 7.2.24. 

5. Behandle innkomne forslag og saker 

 Forslag fra medlem Jarle Hamre:  

TOSK setter av ett beløp i størrelsesorden 15-30000kr hvert år, desse pengene skal gå 

uavkortet til jubileumstur hvert 5 og 10 år. 

Det året det er tid for jubileumstur skal beløpet som blir satt av det året dobles. Da får en 

jubileumstur komité ett greit budsjett å jobbe/planlegge med! 

 

Håpet med dette forslaget er at vi får med flest mulig på jubileumstur! 

 

Det er mange som er med i klubben i dag som var med til Bergen og sykkel vm. Det var 

mange som var med til Danmark. To fantastiske turer! Som igjen fører til at medlemmer blir 

bedre kjent, sykle sammen og opprette ny bekjentskap. Bygger klubb rett og slett. 

Dette er noe som jeg er helt sikker på at mange har lyst skal bli en tradisjon videre, at vi 

feirer klubben og oss selv. Så hvorfor ikke gjøre det enda enklere for personene som vil ta 

på seg jobben med å planlegge slike turer, ved å sikre en økonomisk base for slike turer.  

 

Vedtak: Saken ble behandlet i styret 7.2.24 og følgende ble besluttet: Vi oppretter en 

jubileumskonto (høyrente) og setter av 25.000.- per år på denne kontoen. Beløpet er tenkt 

som medlemsspons til jubileumsturer. Ordningen skal evalueres etter jubileumstur 2027. 

 

6. Fastsette medlemskontingent 

 Forslag: kr. 450 Styrets forslag og som ligger til grunn i budsjettet. Styret er 

enige om at kontingent blir stående som 2023.  

7. Vedta budsjett 

 Endelig forslag behandles i styremøtet. Budsjett vedtatt 7.2.24. Klubben 

bruker av oppsparte midler i år. Men mye av midlene pløyes tilbake til medlemmene 

ved ulike tiltak (spinning, påskjønnelse, sosialt, spons etc.).  

8. Foreta valg 

 Valgkomiteens innstilling til nytt styre.  

 
Vedtak:  
Før årsmøtet 21.2.24: Vi må reklamere for salg av flasker og buffer på årsmøtet. Mari tar 
med buffer. Robert tar med flasker.  
 
24/17 Kurs stasjonærvakter 

https://docs.google.com/document/u/0/d/1Z7GbOeTJlNUXKAbug1DMPgpxEQSI_Lm3e39ormtMVks/edit


 
 
 

 

 

Kursdato tirsdag 6. februar. Rapport fra kurset.  
Det var en opplevelse. 10-15 tosker deltok.  
 
 
Vedtak: 
Lasse ber om å få tilsendt deltakerliste fra kurset.  
Faktura for servering kommer til TOSK, og dette skal deles med Bogafjell.  
 
24/18 Jæren Gran Fondo 13.04.24 
Referat styremøte 10/1: Mari tar oppgaven med å finne 10-15 gruppefører. Kristin tar ansvar 
med å organisere stand på Sande b.hage. Thea koordinerer med SoMe overfor klubbens 
medlemmer. 
 
Vedtak: 
Møte med Bogafjell: Mari og Jan Olav deltar på møtet onsdag 14.2. på Sandnes.  
Gruppeførere: Mari starter arbeidet med å få tak i gruppeførere.  
Kristin har kontroll på oppleg i Sande bhg 
Thea er på ballen med SOME: Må promotere JGF.  
 

24/19 CLT 2024 
Status ulike lag. Se også mail fra Robert 1. februar angående Gull.  
 
Vedtak:  
Nero stiller med lag.  
Rødt lag stiller på CLT. Bækholt og Frode Brekke er lagledere. Styret vektlegger klubbens 
profil og vil prioritere et solid rødt lag, i stedet for fragmenterte grupper/lag med rødt/koks. 
(Koks er ikke et nivå i TOSK, med mindre vi er altfor for mange på rødt). 
Intet Gull-lag i 2024. Vi satser på Gull-lag på CLT 2025.  
 
 
24/20 Medlemsmøte i NCF Sør 17.01.24 
Rapport fra Lasse. Lasse stilte på møtet. Ikke veldig relevant for TOSK å delta på 
forbundstinget.  
 
24/21  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak: OK 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: OK 
 
24/22 Eventuelt 

a. Sponsorer 
 

Vedtak: 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

Settes opp som sak på neste styremøte. Finne ut om Robert og Asbjørn kan være 
sponsorkomité.  
 

b. Motivatorer  
 
Vedtak:  
Vi må skaffe flere motivatorer på Gull. Uten krav til ukedagstreninger. Mari lokker med 
motivatorkveld på Lervig Lokal tirsdag 5.3.24.  
 

c. Spinning. 
 
Vedtak:  
Ila uke 7 må vi bestemme oss for hva vi gjør videre. Instruktører er et problem å få tak i. Vi 
kan prøve med spinning ut uke 10. Mål er ut uke 12 med forbehold om instruktører.  
 

d. Kakebakere til årsmøte.  
 
Vedtak:  
Kristin, Mari stiller med kake. Be om bidrag på FB? 
 

e.  
 
Vedtak:  

-  
 

 


